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Stolt social-
demokrat!
Läs ordf. Helén Ung Le 
reflektion sidan 10

Teamwork...
Läs Magdalenas hälsning 
sidan 3

8 mars
på sidan 8

Vem är grupp-

ledare i Service

på sidan 5

Medlemsmöte 
torsdag 25 maj kl 18

ABF

På dagordningen:
• Presentation av kommunal budget 2024
• Presentation av regional bugdet 2024
• Gäst: Adnan Dibrani, riksdagsledamot
• Gäst: Lise.Lotte Bensköld Olsson, regionsråd 

Arbetarekommunen bjuder på fika!

Kungsbacka Arbetarekommuns medlemstidning
SpråkröretSpråkröretSpråkröret

Kallelse

Årsmöte 
torsdag 23 mars kl. 18. 

ABF

På dagordningen:

• Verksamhetsberättelse 2022

• Val av bland annat styrelse

• gäst Jeanette Qvist Oppositionsråd Varberg

Kallelse
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2023-03-13 18:00 AK styrelsen 
   20 18.00 KF-gruppen
   21 18:30 Idé Café 
   23 18:00 Årsmöte
   

2023-04-01 9:00 Distriktskongress
  04 18:30 Idé Café
  17 18:00 AK styrelsen
  18 18:00 Vision 2050
  24 18.00 KF-gruppen

2023-05- 01 10:00 1 maj firande
    02 18:00 Vision 2050

   16 18:00 Vision 2050 
   22 18:00 AK styrelsen
   25 18:00 Medlemssmöte
   29 18.00 KF-gruppen
   30 18:30 Idé Café

   31 18:00 Sociala utskottet

 2023-06-01
  13 18:30 Idé Café
  19 18.00 KF-gruppen
  27 18:30 Idé Café

2023-07-01

2023-08-01
  22 18:00 AK styrelsen
  28 18.00 KF-gruppen
  31 18:00 Medlemssmöte

2023-09-01

  14 17:00 Skrivarlya del 1/2
  18 18:00 AK styrelsen
  21 18:00 Medlemssmöte
  25 18.00 KF-gruppen
2023-10-01 
  05 17:00 Skrivarlya del 1/2
  16 18:00 AK styrelsen
  23 18.00 KF-gruppen
  26 18:00 Medlemssmöte

 

Datum  Tid Aktivitet    Datum  Tid Aktivitet

Medlemsmöten som arrangeras av utskotten meddelas senare.

Utskotten är:

Fritid och Utbildningsutskottet: Kultur & fritid, Förskola & Grundskola samt 

Gymnasium & Arbetsmarknad

Sociala utskottet: Vård & Omsorg och Individ & familjeomsorg

Samhällsbyggnadsutskottet: Service, Teknik, Bygg & Miljö, Eksta, Kommunstyrelsen

Fackliga utskottet

Kyrkoutskottet



För snart 3 månader 
sedan började det lag 
av förtroendevalda som 

valts till den här mandatperi-
oden att jobba i nämnder och 
styrelser. Vi har en impone-
rande laguppställning med 36 
kompetenta, nyfikna, aktiva 
och inspirerande socialdemo-
krater som startat upp 2023. 
Det är tydligt att den här 
mandatperioden kommer att 
präglas av en lagkänsla där vi 
ställer upp för varandra och 
gör varandra bra.  

I januari åkte hela gänget till 
Viskadalen och pratade bland 
annat om vad vi alla kan bidra 
med på individnivå och hur vi, 
med våra erfarenheter och kom-
petenser kan skapa något större 
tillsammans än vad vi kan göra 
var och en för sig. Vi pratade 
om förväntningar på oss själva 
och andra, hur vi vill bli bemöt-
ta för att kunna prestera och hur 
vi vill ha vårt samtalsklimat.  
Vårt lagarbete har visat sig 
ge leverans direkt. Förslag på 
motioner, interpellationer och 
initiativärenden står som spön 
i backen. Vi läser varandras 
förslag, ger feed-back och 
justerar till dess att vi tycker att 
vi fått fram något bra. Media 
uppmärksammar det vi gör och 
vi har haft en bredd på ämnen i 
tidningarnas rubriker och det är 
flera av våra folkvalda som fått 
uttala sig.  
I kommunfullmäktige har vi 
12 av 61 platser. Det första 
kommunfullmäktigemötet med 
den nya laguppställningen ägde 
rum i oktober i fjol. Kanske var 
flera av våra motståndare något 
nervösa och nya i början vilket 

bidrog till att de hade en ganska 
hård ton med inlägg som låg på 
gränsen till vad som är accepta-
belt och ibland till och med gick 
över den gränsen.

Även vid dessa möten har leda-
möterna ställt upp för varandra 
och gått upp i talarstolen för att 
sätta gränser å partikollegors 
vägnar, när bemötandet från de 
styrande inte varit okej. Under 
mars månads fullmäktige känns 
det dock som att de flesta av 
våra motståndare börjat slappna 
av och tonen var mer respektfull 
och konstruktiv än tidigare. Det 

tackar vi för och det gör det 
enklare att fokusera på sakfrå-
gorna. 
Vårt fokus, just nu och under 
hela mandatperioden, är att fort-
sätta att arbeta som lag och göra 
varandra bra. Pia Sundhage har 
skrivit en bok med titeln ”Spela 
på bästa fot – att leda med gläd-
je”. Det är just det vi ska göra! 
För att använda Pias fotbollster-
mer så handlar det om att om 
jag vet att min medspelare är 
vänsterfotad så ger jag denne en 
passning på just vänsterfoten. 
Vet jag däremot att spelaren är 
bäst på att nicka då ger jag pas-
sen i huvudhöjd. Kan vi dessut-
om göra detta med glädje och i 
ett öppet klimat så kommer den 
här mandatperioden att bli både 
rolig och produktiv. 
Förutom de 36 förtroendeval-
da som sitter i nämnder och 
styrelser har vi ett medlemsantal 
som gått uppåt. Alla medlem-
mar är med i vårt lag och alla 
är hjärtligt välkomna till våra 
måndagsmöten där vi går ige-
nom ärenden som är aktuella i 
kommunstyrelse och kommun-
fullmäktige. Ni är alla viktiga 
och vi ska göra vårt bästa för 
att ni ska känna att vi spelar på 
er bästa fot och att ni kan spela 
med glädje. 
/Magdalena
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Teamwork is the dreamwork...

Magdalena Sundqvist (S) 
Oppositionsråd
0734-696966
magdalena.sundqvist@kungsbacka.se
Facebook: Magdalena Sundqvist
Instagram: 
oppositionsrad_i_kungsbacka
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Anna Ekström
Sista februari hade vi tidigare utbild-
ningsminister Anna Ekström på besök 
i Kungsbacka. .Hon hann med att se 
fantastiska examensarbeten som elever 
på Teknikprogrammet jobbar med. 
Hon ansåg till och med att de höll en 
kvalitet som kan vara intressant för 
politiker på riksplanet och ville få de 
färdiga arbetena skickade till sig.
På teknikprogrammet träffade hon 
också tjejer från årskurs 2 och 3 och 
diskuterade hur man ska göra teknik-
utbildningar mer attraktiva för just 
tjejer.
Sedan bar det av till Älvsåkersskolan 
där Anna träffade elevråd och avgång-
selever i åk 9. Fantastiska ungdomar 
med många kloka frågor och med-
skick.
Dagen avslutades med ett välbesökt öppet 
möte i Hålabäcksskolans aula. Anna berät-
tade om tidigare och nuvarande skolpolitik 
och det fanns stort utrymme att ställa frågor 
för alla närvarande.

/Magdalena Sundqvist

Inbjudan
After work

Fredag 16 juni 2023, kl.16.30
Vi träffas på Grevens Gastro.

Västergtan 23A
På menyn står det käk, tjôt, dryck, mer tjôt

Anmäl dig senast 11/6 via länk alt mail till lillan_le_84@hotmail.com
http://simplesignup.se/private_event/203051/d15cc99147

VARMT VÄLKOMNA!
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Okontroversiellt men ansvarsfullt

- En ganska okontrover-
siell nämnd men uppdra-
get är både intressant och 
ansvarsfullt, säger Susann 
Petrusson om Nämnden 
för Service där hon sedan 
valet är socialdemokratisk 
gruppledare.

Susann från Ale kommun kom 
till Kungsbacka i mitten av 
90-talet.
- Mina föräldrar hade haft en 
sommarstuga vid Lygnern och 
jag hade två jobbarkompisar 
som bodde i Kungsbacka och 
trivdes bra så vi beslöt att flytta 
hit.
Susann jobbade då i Mölndal 
som montör av bland annat 
streckkodsskrivare. Sedan dess 
har hon varit administratör på 
Friskis och Svettis och jobbar 
nu sedan några år på ett företag 
i Hede som administratör med 
allehanda uppgifter.   
Politisk aktiv blev hon omkring 
2005.
- Det var min man som sa att 
jag skulle sluta gnälla vid fru-
kostbordet och istället engagera 
mig politiskt.
Och så blev det. Sedan dess har 

hon, förutom att vara aktiv i 
Fjäråsföreningen, suttit i Gym-
nasie- och Arbetsmarknads-
nämnden och sitter nu för andra 
mandatperioden i Nämnden för 
Service. Hon sitter även i full-
mäktige sedan valet 2022.

Verkställande nämnd
Hon trivs bra i Nämnden för 
Service.
- Det är ju egentligen en ganska 
okontroversiell nämnd med 
ganska få politiska skiljelinjer. 
Vi får uppdrag från de andra 
nämnderna som vi ska genom-
föra. Det är inte mycket vi kan 
säga om det utan det gäller bara 
att genomföra uppdragen.
- Nämnden för Service gör 
vad den utlovar – ger service. 
Det handlar om att genomföra 
bygguppdrag som Kommunsty-
relsen bestämt, hjälpa till med 
upphandlingar, kontraktskriv-
ningar, administrera, hyra ut och 
lokalvårda kommunens egna 
lokaler. Vidare ansvarar man för 
Kungsbacka direkt och Service 
direkt, dvs hjälpfunktioner för 
kommuninvånare och anställda 
inom kommunen. Man ordnar 
också mat till äldreboenden och 
skolor i kommunen.
- Man kan säga att vi har en 
mycket bred verksamhet.

Värnar om arbetsmiljön
Även om det sällan finns politis-
ka konflikter vad gäller utfö-
randet i nämnden finns det ett 
område där Susann ser att hon 
kan påverka.
- Det gäller arbetsmiljön och 
arbetsvillkoren för alla våra 
anställda. Det är min hjärtefrå-
ga. Det gäller att vara lyhörd 

för personalens synpunkter 
på arbetsscheman och övriga 
arbetsvillkor. Men jag tycker 
nog att förvaltningen sköter sig 
väldigt bra, vi har inte särskilt 
stora problem. Sjukfrånvaron är 
relativt sett hyfsat låg och likaså 
personalomsättningen, även 
om den ökat lite nu det senaste. 
Personalen gör ett fantastiskt 
jobb. Förvaltningen har också 
gjort ett jättejobb med att få 
upp antalet heltider, vilket också 
är bra.
- En fråga som blivit aktuell un-
der elkrisen är uppvärmningen 
av lokalerna.
- Det är viktigt att personalen 
inte far illa av att värmen sänks 
för mycket. Det är  en fråga vi i 
socialdemokraterna har drivit.
Nämnden för Service består av 
sju ordinarie och sex ersättare. 
Ordförande är centerpartisten 
Fredrik Hansson, sedan tre 
moderater, en socialdemokrat, 
en miljöpartist och en sveri-
gedemokrat som ordinarie. Som 
ersättare finns även L och KD 
representerade.

Att vara gruppledare ser Susann 
som en ansvarsfull uppgift även 
om det känns lite märkligt att 
kalla sig ledare när man bara är 
två i gruppen – hon själv och 
ersättaren Kent Stenhammar.
- Vi kommer att ha förmöten 
före varje sammanträde och 
kommer även att samarbeta 
med MP. Men formerna för 
arbetet har vi ännu inte hunnit 
formulera.  

BIRGITTA TINGDAL
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Då är två månader avklara-
de sedan mandatperioden 
startade 1 januari. Vad har 
då hänt så här långt? Då 
det är många som är nya, 
både i regionpolitiken 
samt på sina uppdrag, så 
har regionen anordnat en 
utbildningsinsats för alla 
politiker där vi fick infor-
mation om regionen samt 
dess framtida utmaningar. 
Det vi kunde konstatera 
är att största utmaningen 
utöver att vi får en allt mer 
åldrande befolkning, är att 
klara av att kompetensför-
sörja våra verksamheter 
kommande år. Detta är 
ett problem som regionen 
delar med de halländska 
kommunerna och inte 
minst Kungsbacka kom-
mun.

Även om det är ny mandatpe-
riod så betyder det inte att allt 
stannar upp. Likt alla andra 
år så består våren mycket av 
budgetarbete. Detta är en vik-
tig men tidskrävande process 
där vi behöver ta in inspel 
från flera håll, inte minst våra 
medlemmar. Därför hade vi i 
Kungsbacka ett medlemsmöte 
i januari där ni medlemmar 
fick berätta om vad ni tycker vi 
skall prioritera både i den kom-
munala samt regionala budge-
ten. Regiongruppen har sedan 
även i februari haft ett webinar 
för alla medlemmar i Halland. 

Dock kommer årets arbete bli 
tuffare då vi tidigare år haft 
betydligt mer pengar att röra 
oss med, på grund av stora 
statsbidrag från den dåvaran-
de Socialdemokratiskt ledda 
regeringen. På grund av ökad 
inflation samt konsumentpris-
index (KPI) har kostnaderna 
för bland annat pensioner dra-
git iväg. Detta ledde ju till att 
Regionfullmäktige tog beslut 
om en underfinansierad bud-
get för 2023 nu i november. 
Samma utgångsläge gäller även 
för 2024.

1 mars hölls årets första Re-
gionfullmäktige i Varberg där 
hela 8 av våra motioner fanns 
med på dagordningen. Inte 
helt oväntat beslutade den 
styrande minoriteten bestående 
av M, C, L & KD tillsammans 
med SD att avslå de flesta av 

våra motioner. Motioner som 
behandlade mycket viktiga 
frågor som hur vi skall klara 
den nära vården i framtiden 
samt hur vi skall lyckas kompe-
tensförsörja våra verksamhe-
ter. Märkligt med tanke på att 
alla direktörerna i regionen på 
utbildningsdagarna jag nämnde 
tidigare, tryckte på att detta 
var regionens största utmaning 
framöver..!

Även om SD inte har ett utta-
lat samarbete med den styran-
de alliansen så är det uppen-
bart efter ett par möten att det 
finns ett inofficiellt samarbete 
eller överenskommelse. SD 
röstar i princip alltid på samma 
sätt som alliansen eller lägger 
ner sina röster. Lite märkligt 
att Centern inte har några 
problem med detta i Region 
Halland med tanke på deras 
ställningstagande nationellt.

// Jonas Strand
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SSU gör comeback

Jag heter Gun Elisabet Schneider 
Deubler och är ny ordförande i SSU 

Kungsbacka. Jag gick med i SSU 2022 
i samband med att SSU var med i en 
debatt på Aranäs skolan där jag plug-
gar Estet Musik. Jag hade först avsikt 
att gå med i Ung-Vänster, men efter 
att ha pratat med Distriktsordförande 
för Halland Shabnam Zamani en lång 
stund så övertalade hon mig att gå 
med i SSU. Jag tror till och med att vi 
pratade så länge att min lektion hann 
börja och sluta. Detta långa samtal var 
också mycket lärorikt. Jag fick bland 
annat upp ögonen för reformismens 
idéer och hur vi kan aktivt arbeta för 
ett bättre samhälle. 

Jag kommer ursprungligen ifrån Örebro 
och har haft det hyfsat bra ställt. I nu läget 
bor jag med min mamma i Kungsbacka 
kommun och med min pappa i Arboga 
kommun. Dessa tre ställen är mycket olika 
på flera olika områden. Något som stick-
er ut särskilt mycket är hur bra ställt man 
har det och vilka klasser som är normen 
i dessa städer. Till exempel om man tittar 
på Kungsbacka ser man att normen är att 
man har det rätt bra ställt, men om man 
åker fyra timmar därifrån till Arboga där 
arbetslösheten är högre och utbildningsni-
vån är lägre så kan man se att de inte alls 
har det lika bra ställt. 

Detta är något som jag vill ändra på. En 
av mina många hjärtefrågor är att minska 
klasskillnaden och göra det mer jämställt 
i samhället. Jag anser att det är inhumant 

att folk får nöja sig med minsta tänkbara, 
till exempel frysmaten som Kungsbacka 
kommun bestämt att hemtjänsten ska 
köra ut. Jag tror att många utav dagens 
politiker ser ”vanliga människor” mer 
som siffror istället för faktiska människor. 

Men nu när jag är med i SSU så får jag lite 
hopp för framtiden. 

Nu ser jag alla unga som faktiskt bryr sig 
och engagerar sig politiskt, och det under-
bara är att vi håller på att växa. Vi måste 
fortsätta att engagera unga människor, det 
är ju vi som är framtiden. Tillsammans 
kan vi kämpa för en mer solidarisk och 
hållbar framtid. 

Elisabet Schneider Deubler  
Ordförande SSU Kungsbacka
0722 05 20 51
elisabet.deubler@icloud.com



Idrott och jämlikhet var 
tema vid ett välbesökt 
8 mars-arrangemang i 
Café Nyfiket. Arrangö-
rerna hade hittat en rad 
intressanta talare med 
olika infallsvinklar till 
hur man stärker kvin-
nors plats i arenor där 
män hittills dominerar 
stort.
Förutom de politiska partierna 
S, Mp,V, M, L var Kvinnojour-
en medarrangör. Kvinnojour-
ens Linda Dyhre fick också 
vara inledningstalare.

- Kom ihåg att alla kan ta 
kontakt med oss – anhöriga, 
arbetsgivare, oroliga vänner 
förutom förstås de utsatta 
våldsoffren själva, sa hon.

Konfrencier var Pernilla Acar 
Boström från Esters, också 
hon engagerad i kvinnojouren.

- Sedan en av våra anställda 
hamnade i problem insåg jag 
behovet av Kvinnojouren och 
jag hjälper till där jag kan, säger 
hon.

Den ojämlika fotbollen
Carina Jerlov, tidigare lands-
lagsspelare och numera sam-
hällskunskapslärare och enga-
gerad fotbollsmamma, talade 
om sin kamp sedan sent 80-tal 
för en mer jämlik syn på fot-
bollsplanen.

- När mina barn började spela 
fotboll för några år sedan upp-
täckte jag att just inget hade 
hänt sedan jag slutade 1992, 
fotboll var fortfarande en sport 
för män och föreningarna drivs 

av män. Tjejer ses som mindre 
viktiga. Jag jobbar nu för att 
från början lära barn att träna 
och spela tillsammans. I min 
klubb är det naturligt för yngre 
killar att tränas av en kvinnlig 
tränare. Men mycket återstår 
att göra.

Våga erövra nya världar
Sofia Rådström, rektor för-
gymnasiets  Teknikprogram 
suckade över svårigheten att 
få tjejer att våga sin in i den 
tekniska världen.

- Bara 20 procent av våra elev-
er idag är tjejer.  Vi har prövat 
många olika metoder och ar-
betssätt men inte lyckats bättre 
än så. Det är verkligen synd, 
arbetsmarknaden söker särskilt 
kvinnor vid anställningsinter-
vjuer eftersom de inser att en 
arbetsplats med både män och 
kvinnor ger bättre resultat. 
Men det är svårt. Klara Lars-
son är en av dem som vågat.

- Jag vågade söka för att en 
lärare uppmuntrade mig. Utan 

henne vet jag inte om jag sökt. 
Men nu går jag tredje året och 
trivs jättebra. 

Sök din egen styrka
Lova Johansson kom till 
Kungsbacka för ett och ett 
halvt år sedan. Hon har en 
muskelsjukdom som innebär 
att hon är helt beroende av 
personliga assistenter för att 
klara ett någorlunda vanligt liv.

- Mina assistenter är mina hjäl-
tar. Utan dem kommer jag inte 
ens upp ur sängen.

Men med hjälp av dem har 
hon blivit en framstående 
parasimmare och deltagit i NM 
i Bergen 2022.

- Allt går om man vill det är 
bara jag som inte kan gå, avslu-
tade hon sitt anförande  hon 
lite sarkastiskt.

Sedan Emma Green avslutade 
sin framgångrika höjdhopps-
karriär har hon jobbat för att 
hjälpa andra hitta sitt fokus 
och sin styrka.

Hitta din kraft och följ den
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- Livet som elitidrottare är 
tufft och man är utsatt, erkän-
de hon för åhörarna. Men med 
lite tur leder det till att man 
lär känna sig själv och sin inre 
kraft. Jag vill därför genom 
föreläsningar och coachning 
hjälpa människor att hitta sin 
kraft, sin mentala styrka och 
våga stå för de val kraften 
leder dem till. Jag tror att tjejer 
ofta är lite dåliga på detta och 
de behöver stöttning och hjälp.

Samma kväll och samma tid 
höll Brottsofferjouren, Röda 
Korset, Zonta, FN-föreningen 
och Kungsbacka kommuns 

projekt för unga tjejer sitt eget 
8-marsmöte i Fyren under 
samma tema som på Cafe 
Nyfiket till musik av eller från 
Löftadalens Folkhögskolas 
Sing-Songwriterkurs. 

Man kan fundera över om det 
inte finns möjligheter att hitta 
ett fungerande samarbete i 
fortsättningen men det blir en 
fråga att hantera för nästa års 
arrangörer.

BIRGITTA TINGDAL

2 mars hade samhälls-
byggnadsutskottet sitt 
första möte för säsongen. 
Mötet hölls på ABF. Vi hade 
bjudit in tre representanter från 
samhällsbyggnadskontoret som 
rapporterade om Kungsback-
as översiktsplan för bostäder 
och infrastruktur. Liggande 
översiktsplan anger tre utveck-
lingsorter, Åsa, Centrala Kungs-
backa och Anneberg. Anled-
ningen att man vill koncentrera 
utbyggnaden till dessa tre ställen 
är att de har hållplats för pen-
deltåget.

Översiktsplanen ska man arbeta 
vidare med och slutprodukten 
blir FÖP (fördjupad översikts-
plan) denna kommer även att 
innehålla tänkta trafiklösningar. 
FÖP:en blir troligen inte klar 
förrän 2026.

Vi hade ett mycket välbesökt 

möte, dryga 30 personer. Pre-
sentationen ledde till många 
frågor och diskussioner. Det 
är tydligt att intresset för vårt 
framtida Kungsbacka är stort.

/ Lars Eriksson

Vision 2050
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August Palm åkte runt och agitera-
de i landet och 6 november 1881 
höll han sitt första offentliga tal på 

hotell Stockholm i Malmö. Ämnet var ”Vad 
vilja Socialdemokraterna?” 

Samhället har förändrats men många av de 
problem som fanns då finns kvar idag. De 
lösningar som våra företrädare kämpade för 
då kanske inte är aktuella idag. Frågan är lika 
aktuell idag – vad vilja Socialdemokraterna? 
Därför har styrelsen påbörjat arbetet Vision 
2050 – Socialdemokraternas Kungsbacka. 
Under 2023 kommer vi bjuda in gäster 
för att få inspiration och kunskap för vårt 
Vision 2050 arbete. Hoppas att många av 
oss tar chansen att delta och påverka hur vi 
som Socialdemokrater vill att samhället och 
Kungsbacka ska utvecklas. Den 2 mars var 
samhällsbyggnadsutskottet först ut med en 
inblick i infrastruktur för bostäder och kol-
lektivtrafik. Framöver har vi bjudit in Anna 
Jansson Libietis från företagarna för att höra 
deras syn och utmaningar med kompetens-
försörjning. Johan Nyhus, förbundsordfö-
rande på HSB och tidigare kommunalråd i 
Göteborg med ansvar för trafik och infra-
struktur kommer prata om bostäder men 
även att ta tuffa beslut som inte alltid är 
populära men nödvändiga för framtiden.

Mandatperioden har bara startat och våra 
förtroendevalda har sparkat i gång med 
energi, många insändare och initiativären-
den. Att äga den politiska dagordningen och 
få våra politiska motståndare att reagera på 
våra förslag är bästa sättet att visa invånarna 
att Socialdemokraterna är det enda alternati-
vet att möta de utmaningar Kungsbacka har 
och står inför. 

Har snart gjort mitt första år som ordfö-
rande, styrelsen har gett mig ett fantastisk 
bemötande och vilja att möta utmaningar 
och modet göra förändringar för att flytta 

organisationen framåt, kan inget annat än 
känna mig stolt och hoppfull inför kom-
mande år.

Är övertygad att många har hört detta flertal 
gånger under det senaste året, men vill 
fortsätta att uppmana till medlemsvärvning. 
Vi är ett folkrörelseparti, för att hålla vår 
rörelse igång behöver bli vi fler. Socialdemo-
kraterna är ett parti med bredd, därför är det 
viktigt att vi är många med olika perspektiv 
och erfarenheter. Ju fler vi är desto roligare! 

Internt har detta betydelse för hur många 
ombud vi får till distriktskongress och parti-
kongress som kan vara med att påverka.

Framför oss har vi Falkenbergs arbeta-
rekommun med 356 medlemmar, låt oss 
kraftsamla och visa Halland att även i den 
blåaste kommunen finns det stolta socialde-
mokrater!

Om vi alla hjälps åt att värva minst 1 med-
lem var så kommer vi att dubbla vårt med-
lemsantal. I dagsläget är vi 262 medlemmar, 
skulle vara så häftigt om vi hjälptes åt och 
når 524 medlemmar! 

Stolt socialdemokrat!

// Helén Ung Le
Ordförande

lillan_le_84@hotmail.com
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Kungsbacka Arbetarekommun
verkstadsgatan 14
434 42 Kungsbacka
Tel 073-811 98 00
Bankgiro 5595-7765
e-post kungsbacka@socialdemokraterna.se
www.kbasoc.nu 

Språkröret
E-post: sap.kbasoc@gmail.com
Ansvarig utgivare för Språkröret
Helén Ung Le
Tel 0704-83 17 88
E-post: lillan_le_84@hotmail.com 

Fjärås Soc. dem. förening  (Åsa)
Ordf. Ingemar Ingemarsson
Tel 079-337 15 39
E-post: ingemar.ingemarsson42@gmail.com
I föreningen finns medlemmar från Åsa-fören-
ingen 

Kungsbacka-Onsala Soc. dem. förening
Ordf. Ingemar Lundin
E-post: lundin.ingemar@telia.com

Kungsbacka Soc. dem. Kvinnoklubb 
Ordf. Maj-Britt Rane-Andersson  
Tel 0300-25585
E-post: maj.britt.rane.andersson@gmail.com 

Tölö-Älvsåker Soc. dem. förening
Ordf. Renée Sylvan
Tel 072-544 47 90
E-post: renee.sylvan@telia.com 

Partiexpeditionen är bemannad 
tisdagar 8-16. Lunch 12-13 

övrig tid via bokning. Hälsningar Helén

Kungsbacka Socialdemokratiska  
Arbetarekommun 

                 är medlem i

Som medlem i en av Fonus ägarorganisationer  
har du rätt till generösa förmåner  
hos Fonus och Familjens Jurist.

https://www.fonus.se/begravningsbyra/


